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Nemzeti Közszolgálati Egyetem 

Államtudományi és Nemzetközi Tanulmányok Kar 



Kedves Hallgatótársak! 

Koósz Kevin vagyok, az angol nemzetközi igazgatási szak, immár másodéves 

hallgatója. Első évem során az egyetemen igyekeztem fokozatosan a közösség 

hasznos és aktív tagjává válni, így sikeres felvételi után csatlakoztam a Diákjóléti 

Bizottságba. Itt már tagként is célom volt a hallgatók segítése az igazságos 

ösztöndíj kiosztásban, hogy a rászorultak tényleg megkapják a nekik járó 

támogatást, illetve kérdés esetén a korrekt és tartalmas válaszokat, segítséget.  

Tavasszal felvételt nyertem a 2024-es Mentorprogramba, ami azt jelentette, hogy 

mentorpárommal és segítőnkkel egy gólya csapat is a mi kezünk alá lesz bízva. 

Ez lett az a Ludunicum csapata, akikkel mind a Gólyatábort, mind a Gólyahetet 

is tartalmasan tölthettük együtt. Ez a félév felkészülése és eseményei alatt, 

nemcsak gyakorlati, de nagyon sok szakami tapasztalatot és tudást is volt 

szerencsém gyűjteni az egyetemi élet minden aspektusáról. Itt megkaptam az 

utolsó „löketet” is, hogy elinduljak az idei választásokon. 

Mindemellett a nemzetközi területen is igyekszem helytállni, ezt az Erasmus 

Student Network mentorjaként igyekszem tenni, ahol a külföldi hallgatók 

segítése, integrációja is a feladatom. Ez egy nagy élmény számomra is, és egy jó 

tapasztalat, hogy szélesebb látótérben is találkozhatok a hallgatók 

szükségleteivel, amit célom mindenki számára kielégíteni. 

 

Programterv 

A hallgatói élet összetett, olykor bonyolult, de tele van élményekkel. Több olyan 

eltervezésem, ötletem is van az elkövetkezendő évre, amit hiszem, hogy meg 

tudunk valósítani, és tényleg a közösséget szolgálná. 

Egyik ilyen a bizottsági élet felpezsdítése, és a többi hallgató számára még 

vonzóbbá tétele lenne. Nekem nagyon sokat segített a bizottság abban, hogy 

könnyebben eligazodjak az egyetemen. A számos kari program, szakkolis 

események mellett, fontosnak tartanám, hogy a bizottságok is előtérbe 

kerüljenek, munkájuk még transzparensebb legyen, így a hallgatók még inkább 

tisztában legyenek, hogy hogyan igyekszünk segíteni nekik a mindennapok 

különböző területein. Ezeket több social media megjelenésben, csoportok 

színesebb posztjaiban lehetne kezdeni. Az őszi bizottsági felvételi mellett, 

lehetőséget biztosítanék a bizottságoknak, hogy maguk döntsenek egy esetleges 

tavaszi tagfelvétel szükségességéről, így mégegy alkalmat adva a többi 

hallgatónak, hogy csatlakozzanak. Azért, hogy ne érezzék a bizottságok 

elszeparálva magukat, a több kollaborációs munka mellett, egy tavaszi bizottsági 



összerázót is szorgalmazok, hogy legyen még több lehetőség az ismerkedésre 

bizottságok között is. 

Szerintem már sokunk fejében járt ez az ötlet, de tudom, hogy erre már nem 

szabadna többet várnunk: ÁNTK HÖK TikTok oldal ! Itt természetesen az 

egyetemi szabályoknak megfelelve, de sokkal inkább ki tudnánk élni a 

fiatalságunkat, mint a többi platformon. Az információk gyorsabban és 

egyszerűbben jutnának el a hallgatókhoz, események és felhívások 

népszerűsítése is egy hallgatóbarát módon kerülhetne ki. Egy két challenge 

konkrét segítséget is nyújthat, például egy-egy pályázási időszakon belül.  

Különböző időszakokban, ki szokott kerülni a kollégiumban egy-egy az 

alkalomhoz illő postaláda. Én egy „ÖTLETLÁDA” kihelyezését szorgalmazom, 

mindkét félév első hónapja alatt. Ebbe a ládába a hallgatók bármilyen egyedi, 

hasznos és fontos dolgot bedobhatnának, amiket később a választmányi tagok 

majd igyekeznének lehetőség szerint megvalósítani. Így egy-egy szakmai 

eseményt vagy bulit, a hallgatók sokkal inkább sajátjuknak érezhetik, és bármikor 

név nélkül is felhozhatnak olyan problémákat a Hallgatói Önkormányzat 

számára, ami orvoslásra szorul.  

Az fenti, és további ötletek, tervek mellett úgy gondolom, hogy az elmúlt év után, 

a legtöbbet a szociális ügyekben tudnék a hallgatóknak segíteni, hogy a 

tanulmányaik legyenek számukra a prioritás, és a felmerülő nehézségeket gond 

nélkül és igazságosan meg tudjuk oldani. Ezt egyrészt tapasztalatommal, de még 

inkább a hozzáállásommal, és a rendelkezésreállással tudom biztosítani. A 

kivonatolás sokaknak „múmus” a pályázások alatt, amit teljesen megértek, de 

ezen úgy gondolom tudunk még többet segíteni és javítani. Interaktív videók és 

képek megosztásával a hallgatóság fogékonyabb lesz ezekre az apróságok 

odafigyelésére. Egy úgymond „Kivonatoló verseny” megszervezése még 

népszerűsítené is a hallgatók körében a koncentrációt ezekben az esetekben, 

mindamellett, hogy mégegy színes programmal bővülne az egyetemi év. 

Záró gondolatok 

Fontosnak tartom, hogy a hallgatókat tényleg olyan képviselje, aki miattuk, értük 

dolgozik, és képes kiállni a jogaikért. Aki képes áldozatokat hozni, és komolyan 

venni azt a pozíciót, amibe került. Én úgy gondolom, hogy szakmai 

tapasztalatom, de elsősorban a motivációm miatt képes vagyok eme kritériumok 

teljesítésére, és a megszavazott bizalmat az egész év során viszonozni 

rendelkezésreállással, küzdeni akarással, és nem utolsósorban kedvességgel. 

Köszönöm szépen, ha elolvastad!                                               

                                                                                                 Koósz Kevin 


